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ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE 

INFORMACE O JEDNÁNÍ 

DATUM ČAS MÍSTO DATUM DALŠÍHO JEDNÁNÍ 

2/2/2011 18,00 – 20,00 RADNICE MČ PRAHA 18 9/3/2011 

JEDNÁNÍ ŘÍDIL: JEDNÁNÍ ZAPSAL: OVĚŘOVATEL ZÁPISU KOPIE 
JAN MIKULECKÝ JAN MIKULECKÝ JANA KÁPAROVÁ RADA MČ, VLADISLAV GERHARD 

ÚČASTNÍCI 

JITKA LEPIARZOVÁ (JL), MARTINA MACHOVÁ (MM), JAN FIŠAR (JF), PAVEL FILÍPEK (PF), JAN MIKULECKÝ (JM), JANA KÁPAROVÁ, VÁCLAV RYČL 

OMLUVENI NEPŘÍTOMNI BEZ OMLUVY 

  

PŘEHLED PŘEDCHOZÍCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN STATUS 

1 Vytipovat místa, kde je možné informovat občany o stavu pozemků, budov 
a záměrů 

Všichni 2/2/2011 Nový termín 

TÉMA 1: WEBOVÉ STRÁNKY KOMISE 

Radniční web (www.letnany.cz) neumožňuje umísťování dokumentů a článků komise. Budu založeny alternativní 
stránky mimo radniční web. Úkol Jan Fišar. 

TÉMA 2: INFORMAČNÍ TABULE 

Byla diskutována místa, kde je vhodné a možné instalovat informační tabulce (malé billboardy), jejichž základním 
účelem bude informovat občany i situaci na daném místě. Měla by být vybrána místa, kde je velká diskuse 
o budoucnosti pozemků. Informační tabule budou obsahovat historii změn daného místa (např. změny územního 
plánu) a jeho budoucnost (plány developerů). 

Informace musí být prezentované v souladu s platnou legislativou, tzn. že v některých případech není možné 
zveřejňovat informace o řízení, kterého MČ není účastníkem. Všechny takové případy budou řádně zkoumány. 
Nicméně základním cílem informačních tabulí je v maximální míře informovat občany a předcházet tak fámám a 
výmyslům. 

Bude navržen základní design tabulí, úkol Jan Fišar. 

TÉMA 3: PŘEVOD POZEMKŮ CPI, AVIA A TTD 

JM informoval o svém mandátu od RMČ (usnesení č. 037/03/11) k zahájení jednání o převodu pozemků ležících v KÚ 
Letňany, kterou jsou ve vlastnictví společností CPI BYTY, a.s., AVIA, a.s. a Cukrovary a lihovary TTD a.s., na Hlavní 
město Praha. Záměrem MČ je revitalizace území, do kterého spadají pozemky uvedené v usnesení. 

TÉMA 4: INFORMACE O KÁCENÍ DŘEVIN 

Vedoucí ODŽP Jana Káparová doporučila komisi, aby se dohodla s OHSI na postupu realizace  plnění náplně činnosti 
komise  "Vyjadřovat se pro potřeby MČ Praha 18 ke kacení dřevin, které průkazně netrpí nakažlivými chorobami 
a jejichž stavem není ohrožen život či zdraví nebo nehrozí škoda velkého rozsahu  (domluvit praktický postup 
spolupráce s OHSI - pracovník p. Kajínek). 

 



 

Komise regenerace sídliště 
a životního prostředí 

 

 Strana 2 z 2  Jan Mikulecký  21.2.2011 15:28 
  110202 Zápis komise RSŽP  21.2.2011 15:28 

TÉMA 5: ÚDRŽBA 

Náklady na zimní údržbu komunikací, kde jezdí midilinka, byly k 31/1/2011 cca 200.000,- Kč. Komise požádá vedoucího 
OHSI pana Hrádka o vyčíslení nákladů na zimní i letní údržbu pozemků a komunikací ve správě MČ Praha 18. - nemá 
v kompetenci ODŽP, ale OHSI. 

PŘEHLED ZADANÝCH ÚKOLŮ 

ID ÚKOL ODPOVĚDNOST TERMÍN 

1 Vytipovat místa, kde je možné informovat občany o stavu pozemků, budov a záměrů Všichni 20/2/2011 

2 Založit webové stránky komise Jan Fišar 28/2/2011 

3 Navrhnout základní design informačních tabulí Jan Fišar 28/2/2011 

4 Připravit náměty pro Letňanské listy Všichni 8/3/2011 

5 Zajistit vyčíslení nákladů na zimní i letní údržbu pozemků a komunikací ve správě MČ Praha 18 Jana Káparová 28/2/2011 

6 Domluvit s OHSI praktický postup ohledně kácení dřevin - pracovník p. Kajínek Jan Mikulecký 8/3/2011 

7 Požádat OHSI o vyčíslení nákladů na zimní i letní údržbu pozemků a komunikací ve správě MČ Jan Mikulecký 8/3/2011 

Podpis předsedy  Podpis ověřovatele 
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